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Burmistrz Wyrzyska

Przekazuję  wyciąg  z  protokołu  XLVII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Wyrzysku  z  dnia  30

października 2014 r. w punktach dotyczących: „Interpelacje i zapytania radnych. Odpowiedzi na

interpelacje i  zapytania,  Wystąpienia sołtysów i przewodniczącego Zarządu Osiedla oraz Wolne

głosy i wnioski”.

Radny,  Pan  Roman  Łuka powiedział,  że  pierwsza  interpelacja  składana  jest  w  imieniu

mieszkańców Wyrzyska, a w szczególności mieszkańców ulicy Pod Czubatką. W związku z tym

radny  poprosił  o  udzielenie  odpowiedzi  kiedy  planowane  są  działania  związane  z  obniżeniem

uciążliwości  odorowych  w  okolicy  oczyszczalni  ścieków.  Następnie  radny  powiedział,  że

uprzejmie prosi o podjęcie działań mających na celu wyegzekwowanie od wykonawcy terminowej i

efektywnej realizacji inwestycji pn. ,,rewitalizacja i zagospodarowanie terenu przy stawie i w parku

miejskim w Wyrzysku”. Radny dodał, iż termin wykonania danego zadania niebawem upływa, a

wykonywane prace przebiegają opieszale. 

Odpowiadając Pani Burmistrz  powiedziała, że jeżeli chodzi o sprawę odoru przy oczyszczalni to

kiedy została przebudowana główna przepompownia to do Urzędu nie trafiły żadne zgłoszenia o

jakiś uciążliwościach. Kontynuując Pani Burmistrz powiedziała, że jeżeli chodzi o oczyszczalnie to

przypomina, iż czeka gminę duże zadania dotyczące modernizacji i rozbudowy co jest od dawna

sygnalizowane.  Będą to  duże sumy jeżeli  chodzi  o  wydatki  inwestycyjne i  wielki  problem dla

gminy ponieważ  Spółka  sama  tego  nie  uciągnie.  W momencie  kiedy będzie  przebudowywana

oczyszczalnia to nowe rozwiązania będą dużo lepsze technologicznie niż obecne. Natomiast jeżeli

chodzi o rewitalizacje terenu przy stawie to Pani Burmistrz powiedziała, że została otrzymana przez

radnych informacja w sprawozdaniu z działalności burmistrza w okresie międzysesyjnym, z której

wynika, że termin będzie wydłużony z różnych względów, które są w nim opisane.

Radny, Pan Stefan Rymer skierował pytanie do Pani Burmistrz czy zostały podjęte działania w

zakresie usprawnienia działania zielonego przycisku parkomatu na Placu Wojska Polskiego. Radny

dodał, że od kilku dni nie idzie danego przycisku wcisnąć i wiele nasłuchał się od innych osób na

dany temat,  a  o  nieprawidłowym działaniu  przycisku  widać  po  samym przycisku  ponieważ  w

środku jest duże wyżłobienie jakby ktoś jakimś narzędziem próbował go wcisnąć. Kończąc radny

powiedział, że wymaga on naprawy ponieważ niepotrzebne są komentarze na dany temat.

Pani Burmistrz powiedziała, że problem przycisku znany jest od dłuższego czasu i zamówione jest



inne rozwiązanie, a rzeczywiście tak zostało to skonstruowane, że należy użyć dużo siły i sprytu

żeby sobie z nim poradzić. 

Rady, Pan Stefan Rymer powiedział, że w związku z tym co powiedziała Pani Burmistrz to jak

będą traktowane osoby, a w szczególności panie, które nie mogą poradzić sobie z wydrukowaniem

opłaty, którą należy położyć w pojeździe. Nie może być takiej sytuacji, że należy używać siły czy

jakiegoś sprytu aby wydrukować dany bilet.  W związku z tym radny poprosił o rozwiązanie tej

sytuacji do czasu kiedy przycisk będzie normalnie funkcjonował. 

Pani Burmistrz powiedziała, że osobiście nie ma problemu z wydrukowaniem ale oczywiście takie

osoby,  które  zgłaszają  się  do  Straży  Miejskiej,  że  mają  z  tym  problem,  to  ich  wnioski  są

rozpatrywane i dane osoby nie są karane. 

Radny, Pan Zbigniew Piotrowski powiedział, że  w miesiącu maju 2014 roku zgłosił interpelację

na  temat  postawiania  wiaty na peronie  kolejowym w Osieku nad Notecią,  a  Urząd wystąpił  z

pismem do Zakładu Linii Kolejowych w Szczecinie. Radny dodał, że zostało otrzymane pismo,

które  zawierało  między innymi  taką  treść  i  radny zacytował:  ,,Zakład  Kolejowy w Szczecinie

informuje, że nie będzie możliwe ustawienie wiaty przystankowej na peronie stacji Wyrzysk-Osiek

w bieżącym roku z uwagi na brak środków finansowych w budżecie naszego Zakładu, który został

przydzielony na 2014 rok”. Radny wyjaśnił, że brakuje jednego zdania, które wskazywałoby, że

środki na dane zadnie zostaną ujęte w budżecie na 2015 rok. W związku z tym radny powiedział, że

prosi o ponowne skierowanie danego wniosku o to aby znalazły się środki w budżecie 2015 roku na

dane zadanie. 

Pani  Burmistrz  powiedziała, że  pismo  oczywiście  zostanie  wystosowane  ale  nie  możne  dać

gwarancji  na  to  czy w  budżecie  Kolei  Państwowych  na  2015  roku znajdą  się  środki  na  dane

zadanie. Można poprosić o uzupełnienie danej odpowiedzi czy zaplanują środki w budżecie 2015

roku na dane zadanie czy też nie. 

Wystąpienia sołtysów i przewodniczącego Zarządu Osiedla.

Sołtys Bąkowa, Pani Krystyna Gwizdowska  powiedziała, że chciałaby podziękować za szybką

interwencje  dotycząca  utwardzenia  drogi.  Pani  Sołtys  wyjaśniła,  że  we  wrześniu  na  zebraniu

wiejskim mieszkanki Komorowa mające dzieci w latach szkolnych zgłosiły problem, że ich dzieci

chodzą w błocie na przystanek autobusowy, a w danym roku zakładana była w Bąkowie kanalizacja

co spowodowało zniszczenie drogi. Mieszkanki zaproponowały wysypanie chociażby ścieżki ale

Pani Burmistrz wraz z Panią Stefaniak i Panem Przydziałem porozumieli się, że wystarczy gruzu

aby  daną  drogę  podratować.  Po  skończeniu  kanalizacji  droga  została  naprawiona,  a  w  dniu

wczorajszym był jeszcze walec, który to wszystko utwardził. Kończąc Pani Sołtys powiedziała, że

bardzo dziękuje za daną szybką interwencję. 



Pani Burmistrz odpowiedziała, że miło to słyszeć. 

Wolne głosy i wnioski.

Pan  Tomasz  Bugajski  –  Członek  Zarządu  Województwa  Wielkopolskiego  powiedział,  że

chciałby podziękować Wysokiej Radzie za 4 lata dobrej współpracy z Samorządem Województwa

Wielkopolskiego.  Kontynuując  Pan  Tomasz  Bugajski  powiedział,  że  przyszło  mu  pełnić  daną

funkcję  i  na  tyle  ile  mógł  i  pozwalały na  to  przepisy starał  się  pomóc  i  pamiętać  o  gminach

szczególnie z północnej Wielkopolski. 

Głos  zabrał  radny,  Pan  Leonard  Borowczyk, który  powiedział,  że  zbliża  się  okres

przedwyborczy,  a  to  co  chce  powiedzieć  nie  jest  związane  z  tym,  że  chce  się  pokazać  przed

wyborami. Kontynuując radny powiedział, że rzeczywiście kadencja się kończy i w związku z tym

chciałby  podziękować  między  innymi  wyrzyskim  policjantom,  że  nasilili  działania  co

spowodowało, że środowisko staje się środowiskiem bezpiecznym.  Następnie radny podziękował

Pani Burmistrz i Jej pracownikom, którzy przyczynili się do naprawy dziur na ulicy Kwiatowej i

Różanej. 

Radny,  Pan  Stefan  Rymer powiedział,  że  swego  czasu  został  złożony  wniosek  w  sprawie

rozważenia możliwości  zdjęcia znaku ograniczenia prędkości do 40 kilometrów od ulicy Rzecznej

w kierunku Piły. W związku z tym radny chciał się dowiedzieć na jakim jest to etapie ponieważ

według radnego oceny jak i mieszkańców dany znak staje się zbędny w związku z tym, że nie jest

to już droga krajowa i ruch jest o wiele mniejszy. 

Pani  Burmistrz  Wyrzyska  powiedziała,  że  organizacja  ruchu  została  już  zatwierdzona,  a  rano

została przeprowadzona rozmowa z Panią Stefanik, która miała zlecić zdjęcie danego znaku. 

Radny, Pan Ryszard Janowiak powiedział, że w związku z ostatnim wypadkiem przy moście w

Wyrzysku chciałby poprosić  aby w godzinach rannych postawić jakąś osobę ze znakiem, która

przeprowadzałaby dzieci na drugą stronę.  Radny dodał, że jet to bardzo uczęszczane przez dzieci

przejście dla  pieszych.

Pani Burmistrz Wyrzyska powiedziała, że następnego dnia po wypadku zostało zgłoszone na piśmie

do  zarządcy  drogi  o  wprowadzenie  dodatkowego  sposobu  zwiększenia  bezpieczeństwa.

Zaproponowano światła albo inne ostrzeżenia ale do dnia dzisiejszego nie uzyskano odpowiedzi. 

Sporządziła:
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